

أسباب التعديلبعد التعديلقبل التعديل

النظام الأساسي
لشركة بنك دبي الإسلامي
شركة مساهمة عامة
الباب السابع
الجمعية العمومية
المادة (42)

تعديل النظام الأساسي لشركة بنك دبي الإسلامي طبقاً لقرار رئيس مجلس إدارة هيئة الأوراق المالية و السلع رقم (02/ر.م) لسنة 2024م بشأن تعديل لقرار رئيس مجلس إدارة الهيئة رقم (3/ر.م) لسنة 2020 بشأن دليل حوكمة الشركات المساهمة العامة.

توجه الدعوة إلى المساهمين لحضور اجتماعات الجمعية العمومية بالإعلان في الموقع الإلكتروني للشركة و السوق المالي المدرجة به اسهم الشركة من خلال بريد إلكتروني و/أو رسائل نصية (SMS) و/أو أي وسيلة إلكترونية أخرى مقبولة لدى الهيئة التنظيمية وذلك قبل 21 يومًا على الأقل من التاريخ المحدد للاجتماع وذلك بعد الحصول على موافقة الهيئة، ويجب أن تتضمن الدعوة جدول أعمال ذلك الاجتماع وكذلك المعلومات المطلوبة بموجب قانون الشركات التجارية واللوائح المعمول بها، وترسل صورة من أوراق الدعوة إلى الجهات المختصة مع مراعاة المدة المذكورة أعلاه

النظام الأساسي
لشركة بنك دبي الإسلامي
شركة مساهمة عامة
الباب السابع
الجمعية العمومية
المادة (42)

توجه الدعوة إلى المساهمين لحضور اجتماعات الجمعية العمومية بالإعلان في صحيفتين يوميتين تصدر إحداهما باللغة العربية في الدولة وبواسطة بريد مسجل أو من خلال بريد إلكتروني و/أو رسائل نصية (SMS) و/أو أي وسيلة إلكترونية أخرى مقبولة لدى الهيئة التنظيمية وذلك قبل 21 يومًا على الأقل من التاريخ المحدد للاجتماع وذلك بعد الحصول على موافقة الهيئة، ويجب أن تتضمن الدعوة جدول أعمال ذلك الاجتماع وكذلك المعلومات المطلوبة بموجب قانون الشركات التجارية واللوائح المعمول بها، وترسل صورة من أوراق الدعوة إلى الجهات المختصة مع مراعاة المدة المذكورة أعلاه

ملحوظة: تم الحصول على "عدم الممانعة" على التعديل في النظام الأساسي للبنك من كل من المصرف المركزي وهيئة الأوراق المالية و السلع بدولة الإمارات العربية المتحدة.



Reason for Amendment

To update the referenced articles in line with the new Chairman of Securities and Commodities Authority's Board of Directors' decision no. (02/R.M) of 2024 concerning amendment Chairman of Securities and Commodities Authority's Board of Directors' decision no. (03/R.M) of 2020 concerning Approval of Joint Stock Companies Governance Guide.

After Amendment

Restated Articles of Association
Dubai Islamic Bank
Public Joint Stock Company

Section 7

General Assembly

Article (42)

Invitations to the shareholders to attend the General Assembly meeting shall be by announcement in **the website of the company and the financial market where the company's shares are listed** electronically through email, and/or text messages (SMS) and/or any other electronic means acceptable to the applicable regulatory authorities at least 21 days before the date set for the meeting after obtaining the approval from the SCA. The invitation should contain the agenda of the General Assembly meeting as well as the information required by the Commercial Companies Law and applicable regulations. A copy of the invitation shall be sent to the competent authorities, taking into account the term mentioned hereinabove.

Before Amendment

Restated Articles of Association
Dubai Islamic Bank
Public Joint Stock Company

Section 7

General Assembly

Article (42)

Invitations to the shareholders to attend the General Assembly meeting shall be by announcement in **two daily local newspapers, one of which is issued in Arabic, and by registered mail or** electronically through email, and/or text messages (SMS) and/or any other electronic means acceptable to the applicable regulatory authorities at least 21 days before the date set for the meeting after obtaining the approval from the SCA. The invitation should contain the agenda of the General Assembly meeting as well as the information required by the Commercial Companies Law and applicable regulations. A copy of the invitation shall be sent to the competent authorities, taking into account the term mentioned hereinabove.

Note: SCA & CBUAE "No Objection" on Article of Association amendment has been secured.